
   

1 
 

SE-BRM.0012.2.6.2024                     PROJEKT  

 

 

PROTOKÓŁ Z POSIEDZENIA 

KOMISJI SKARG, WNIOSKÓW I PETYCJI RMiG KÓRNIK 

z dnia 23 maja 2024 roku 

 

 

Posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta i Gminy Kórnik odbyło  

się 23 maja 2024 roku, w godzinach 10:37 – 11:39 w sali posiedzeń RMiG w ratuszu 

bnińskim. W spotkaniu uczestniczyło 4 członków Komisji. 

 

Obecni:  

1. Iwona Kosmalska 

2. Marta Kowalczyk 

3. Sebastian Stein 

4. Piotr Szczepaniak 

5. Helena Świdurska 

W spotkaniu uczestniczyli także Dorota Łuczak, wiceburmistrz Bronisław Dominiak, 

wiceburmistrz Sebastian Wlazły, zastępca kierownika Wydziału Gospodarki 

Nieruchomościami Joanna Łuszczyk oraz radca prawny Urzędu MiG Przemysław 

Barczyński. 

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Komisji Sebastian Stein otworzył posiedzenie i powitał zebranych 

uczestniczących w posiedzeniu. Zapoznano się z Klauzulą informacyjną w związku z 

rejestracją nagrań komisji Rady Miasta i Gminy Kórnik, która stanowi załącznik do 

protokołu. Komisja miała kworum i mogła podejmować prawomocne decyzje. 

Następnie przedstawiony został porządek obrad.  

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad. 

2. Wybór zastępcy przewodniczącego Komisji. 

3. Zapoznanie się z planem pracy Komisji na 2024r. 

4. Rozpatrzenia skargi na działania burmistrza cd. 
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5. Rozpatrzenie petycji w sprawie zmiany trasy miejskiego autobusu linii nr 501, 

poprzez wydłużenie jego kursu z przystanku w Błażejewo/Os. Przylesie do 

przystanku Błażejewko/Pętla cd. 

6. Rozpatrzenie petycji w sprawie pozyskania przez gminę działki z zbiornikiem 

wodnym w miejscowości Koninko cd. 

7. Sprawy bieżące, wolne głosy i wnioski. 

 a) zapoznanie się z pismem Polskiej Izby Gospodarczej Przemysłu Drzewnego 

8. Zakończenie posiedzenia. 

Głosowano w sprawie 

przyjęcia porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (4) 

Marta Kowalczyk, Sebastian Stein, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Iwona Kosmalska 

 

2. Wybór zastępcy przewodniczącego Komisji. 

Radna Helena Świdurska zgłosiła kandydaturę radnej Marty Kowalczyk na zastępcę 

przewodniczącego Komisji. Radna Marta Kowalczyk potwierdziła chęć 

kandydowania. 

Głosowano w sprawie 

Wyboru zastępcy przewodniczącego Komisji radna Marta Kowalczyk 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (4) 

Marta Kowalczyk, Sebastian Stein, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
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BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Iwona Kosmalska 

Zastępcą przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji wybrana została 

radna Marta Kowalczyk. 

 

3. Zapoznanie się z planem pracy Komisji na 2024r. 

Zapoznano się z planem pracy Komisji na rok 2024 (załącznik do protokołu), 

zatwierdzonym przez radnych VIII kadencji Rady Miasta i Gminy Kórnik. Nie 

zgłoszono uwag.  

 

4. Rozpatrzenia skargi na działania burmistrza cd. 

Wiceburmistrz Bronisław Dominiak omówił pismo Starosty Poznańskiego z dnia 

22.01.2024r. przekazujące pismo mieszkańca. Dokument stanowi załącznik do 

protokołu. Przedstawił problem z parkowaniem samochodów, który mają mieszkańcy 

posesji sąsiadujących z punktem Poczty Polskiej znajdującym się przy ul. 

Kuśnierskiej w Kórniku. W kwestii ewentualnego rozszerzenia strefy zamieszkania na 

omawianym terenie, wskazał że wiązać się ona będzie z skomplikowaniem 

możliwości parkowania przez mieszkańców posiadających posesję przy sąsiedniej 

„wnęce”. Poinformował o odbytych rozmowach z dyrektor poczty w zakresie 

możliwości przeniesienia punktu poczty na teren przy ul. Wojska Polskiego (tył 

działki), gdzie obecnie mieści się poczta oraz o wykupieniu przez pocztę miejsca do 

parkowania wyznaczonego przy ul. Kuśnierskiej. Wykonany został projekt 

wprowadzenia strefy zamieszkania na omawianym terenie, który został przekazany 

mieszkańcom sąsiadującym z punktem poczty. Do propozycji wpłynęły opinie 

mieszkańców, które zostaną przez Urząd MiG rozważone, tak by uwzględnione 

zostały interesy wszystkich mieszkańców. Na zakończenie wyraził opinię, że 

omawiana skarga jest nieuzasadniona.  

Radca prawny Przemysław Barczyński omówił projekt uchwały Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji stanowiący propozycję dla Rady Miasta i Gminy Kórnik 

dotyczącej rozpatrzenia skargi  na działania Burmistrza Miasta i Gminy Kórnik 

(projekt stanowi załącznik do protokołu). 
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Przewodniczący Sebastian Stein wyraził opinię, że rozumie stanowisko 

mieszkańców. Zauważył również, że ze strony mieszkańców jak i pracowników 

poczty brakuje wzajemnego zrozumienia względem siebie.  

Po omówieniu projektu uchwały przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie 

propozycji dla Rady Miasta i Gminy Kórnik dotyczącej rozpatrzenia skargi  na 

działania Burmistrza Miasta i Gminy Kórnik 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (4) 

Marta Kowalczyk, Sebastian Stein, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Iwona Kosmalska 

Uchwała nr S/1/2024 z 23.05.2024 r. 

Uchwała Komisji Skarg, Wniosków i Petycji stanowi załącznik do protokołu.  

 

5. Rozpatrzenie petycji w sprawie zmiany trasy miejskiego autobusu linii nr 501, 

poprzez wydłużenie jego kursu z przystanku w Błażejewo/Os. Przylesie do 

przystanku Błażejewko/Pętla cd. 

Zapoznano się z petycją z dnia 6.12.2023r. w sprawie zmiany trasy miejskiego 

autobusu linii nr 501, poprzez wydłużenie jego kursu z przystanku w Błażejewo/Os. 

Przylesie do przystanku Błażejewko/Pętla oraz korespondencją Urzędu MiG w tej 

sprawie (pisma stanowią załączniki do protokołu).  

Wiceburmistrz Bronisław Dominiak przedstawił kroki podjęte przez Urząd MiG, w celu 

umożliwienia wprowadzenia zmiany trasy autobusu.  

Po omówieniu projektu uchwały (załącznik do protokołu) stanowiącego propozycję 

dla Rady Miasta i Gminy Kórnik rozpatrzenia petycji dotyczącej zmiany trasy 

miejskiego autobusu linii nr 501, przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie 
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propozycji dla Rady Miasta i Gminy Kórnik rozpatrzenia petycji dotyczącej zmiany 

trasy miejskiego autobusu linii nr 501 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (4) 

Marta Kowalczyk, Sebastian Stein, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Iwona Kosmalska 

Uchwała nr P/3/2024 z 23.05.2024 r. 

Uchwała Komisji Skarg, Wniosków i Petycji stanowi załącznik do protokołu.  

 

6. Rozpatrzenie petycji w sprawie pozyskania przez gminę działki z zbiornikiem 

wodnym w miejscowości Koninko cd. 

Zapoznano się z petycją z dnia 10.12.2023r. w sprawie pozyskania przez gminę 

działki z zbiornikiem wodnym w miejscowości Koninko oraz korespondencją Urzędu 

MiG w tej sprawie (pisma stanowią załączniki do protokołu).  

Wiceburmistrz Sebastian Wlazły odnosząc się do treści petycji wyjaśnił, że nie należy 

zmieniać mpzp, ponieważ obecnie jego zmiana narazi gminę na wypłatę 

odszkodowania. Następnie przedstawił zasięg obowiązującego mpzp wraz z 

obszarem zbiornika wodnego. Wiceburmistrz przedstawił kroki, które podjęła gmina 

w sprawie pozyskania działki, zaznaczając że są to kroki wieloletnie. Poinformował, 

że Sąd Rejonowy w Środzie Wielkopolskiej postanowieniem z dnia 6.12.2023r. 

uchylił czynność komornika polegającą na przeprowadzeniu pierwszej licytacji 

elektronicznej i odmówił udzielenia przybicia na rzecz nabywcy. Postanowienie sądu 

nie jest prawomocne ponieważ nabywca złożył na nie zażalenie. Sąd nakazał 

komornikowi uzupełnienie protokołu opisu i oszacowania nieruchomości. Sąd 

poinformował też - w ramach nadzoru nad egzekucją - o zawiadomieniu Skarbu 

Państwa Starosty Poznańskiego o przysługującym mu na podstawie art. 217 ustawy 

Prawo wodne prawie pierwokupu. Starosta wskazał, jak informuje Sąd, że decyzja 

o ewentualnym skorzystaniu z prawa pierwokupu przez Skarb Państwa zostanie 
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podjęta po sprzedaży nieruchomości w drodze licytacji. Sąd o postępowaniu 

zawiadomił Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody Polskie Regionalny Zarząd 

Gospodarki Wodnej w Poznaniu. Wody Polskie wskazały, że zbiornik nie jest 

zlokalizowany na śródlądowych wodach płynących i powstał z zalania wyrobiska po 

wydobyciu żwiru. Sąd poinformował, iż organ egzekucyjny dokonując opisu 

i oszacowania nieruchomości nie dokonał jakichkolwiek ustaleń co do roli 

rekreacyjno-wypoczynkowej nieruchomości, ewentualnego zarybienia zbiornika, jak 

i roli zbiornika w zakresie ochrony środowiska, a także o nie poczynieniu przez 

komornika jakichkolwiek ustaleń co do toczącego się odnośnie działki nr 

103 postępowania administracyjnego. W budżecie Miasta i Gminy Kórnik na 2024 r. 

zostały zabezpieczone środki na nabycie działki będącej przedmiotem petycji. Raca 

prawny Przemysław Barczyński przedstawił stan prawny nieruchomości.   

Po omówieniu projektu uchwały (załącznik do protokołu) stanowiącego propozycję 

dla Rady Miasta i Gminy Kórnik rozpatrzenia petycji dotyczącej pozyskania przez 

gminę działki z zbiornikiem wodnym w miejscowości Koninko, przewodniczący 

Komisji zaproponował dodanie w uzasadnieniu do projektu uchwały zapisu 

informującego, że do czasu prawomocnego zakończenia postępowania 

egzekucyjnego organy Miasta i Gminy Kórnik nie będą podejmować żadnej inicjatywy 

w zakresie zmiany uchwały nr XLIV/441/2009 Rady Miejskiej w Kórniku z dnia 

16 września 2009 r. w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obejmującego działki oznaczone nr ewid.: 95, 96, 97, 98, 99, 100, 

101, 103 i 104 położone w Koninku. Projekt uchwały został uzupełniony. 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie 

propozycji dla Rady Miasta i Gminy Kórnik rozpatrzenia petycji dotyczącej 

pozyskania przez gminę działki z zbiornikiem wodnym w miejscowości Koninko 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (4) 

Marta Kowalczyk, Sebastian Stein, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
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BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Iwona Kosmalska 

Uchwała nr P/4/2024 z 23.05.2024 r. 

Uchwała Komisji Skarg, Wniosków i Petycji stanowi załącznik do protokołu.  

 

7. Sprawy bieżące, wolne głosy i wnioski. 

a) zapoznanie się z pismem Polskiej Izby Gospodarczej Przemysłu Drzewnego 

Członkowie Komisji zapoznali się z pismem Polskiej Izby Gospodarczej Przemysłu 

Drzewnego, przekazanym mailem z dnia 22.03.2024r. Pismo stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

8. Zakończenie posiedzenia. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad przewodniczący Sebastian Stein 

zakończył posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

 

                   Przewodniczący Komisji 

 

                            /-/ Sebastian Stein 

 

 

Protokołowała Joanna Grzegorowska 


